
'Nieuw-Vennep heeft centrummanager nodig' 

Volgens Thomas Hendriksen ontbreekt momenteel de regie om de ’pregnante problemen’ 

in het dorpscentrum op te lossen. Winkelcentrum De Symfonie heeft te kampen met veel 

leegstand en de Nieuwe Kom bestaat momenteel vooral uit braakliggende grond. 

Om het weer vlot te trekken, is iemand nodig die zich inzet voor het ’totaalbelang’: een 

mooi centrum. Nu lukt het zelfs de winkeliers in De Symfonie en erbuiten niet om samen 

één front te vormen, weet Hendriksen. ,,En de winkeliers en horeca zitten ook niet op 
één lijn.’’ Hendriksen waarschuwt: ,,Het gaat om meer dan het eigen belang’’. 

Hij denkt dat zo’n centrummanager al had gezorgd dat een deel van de Nieuwe Kom zou 

zijn ingezaaid. Het liefst ziet de dorpsraadvoorzitter iemand met een commerciële 

achtergrond deze functie vervullen. Hendriksen pleit ook voor het instellen van een 

Bedrijfsinvesteringszone (BIZ) in het centrum. Alle ondernemers daar zouden dan 

verplicht een bijdrage betalen aan dit fonds, waaruit gezamenlijke zaken worden 
bekostigd.  

De dorpsraadvoorzitter heeft kritiek op de gemeenteraad. ,,Ik hoor ze hier nauwelijks 

over praten.’’ Dat lijkt niet te gelden voor de HAP. De lokale partij opperde vorige week 

het plan om de braakliggende terreinen in te richten als dorpsweides, moestuinen, 

schooltuintjes of recreatiegroen. Hendriksen juicht de plannen toe. Eerder dit jaar werd 

De Initiatiefgroep Nieuwe Kom Centrum opgericht om van het centrum weer een plek te 

maken waar de Vennepers graag komen. Hendriksen is blij met deze denktank, maar 

voorziet dat een betaalde manager nodig is om de boel op gang te krijgen. 
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